
Hyvä Kartta-alan virkailijat KAV ry:n jäsen  
 
 
Vuosikokous pidettiin Helsingissä 11.3.2023, kiitos kaikille kokoukseen osallistujille. 
 
Viime kesän jäsentapahtuma Visbyhyn oli erittäin onnistunut, kiitos siitä kuuluu jäsenille. 
 
Tänä vuonna järjestämme kesäkuussa Päivä Tukholmassa risteilyn, jonka kustannukset on 
huomioitu vuoden 2023 talousarviossa. Risteilyn lisätiedosta ja ilmoittautumisesta tulee lähiaikoina 

jäsenille tiedote. Kaikki innolla mukaan viettämään kesäinen päivä Tukholmassa      . 

 
Tästä eteenpäinkin on tarkoitus järjestää jäsenille mielenkiintoisia yhteisiä tapahtumia. Pyydänkin 
nyt jäseniä miettimään ja ilmoittamaan hallituksen jäsenille ehdotuksia mahdollisista tulevista 
tapahtumista. Otamme mielellämme vastaan ideoita, missä yhteisiä tapahtumia voisimme pitää. 
 
Rukavillan vuokraus on vielä hyvällä mallilla ja mökki on hyvässä kunnossa. Viime vuonna mökkiin 
hankittiin mm. uusi televisio sekä liesi. Myös pientarvikkeita hankittiin, mm. kattiloita ja muita 
keittiön pienvälineitä.  
 
Tällä hetkellä Rukavillan vuokraustuotot nippa nappa riittävät mökin kuluihin. Mikäli sähkön hinnat 
pysyvät nykytasossa, voi olla edessä mietintä viikkohintojen nostosta. Siksi pyydänkin, että 
RuKAVillassa käytettäisiin maltilla sähköä, siten kuin itse kukin kotonakin teemme.  
Jäsenmäärämme pienenee koko ajan ja uusia jäseniä ei juurikaan enää tule. Mikäli viikkoja jää 
tyhjäksi, vähentyvät myös vuokratulot. 
Nyt suuri kysymys: miten jatkossa? Mitä sitten tehdään, jos/kun vuokraustulot eivät enää riitä 
mökin ylläpitoon?  
Pitääkö mökki jossain vaiheessa myydä? Onko teillä arvon jäsenet ajatuksia mökin 
tulevaisuudesta? Pyydänkin vakavasti miettimään tätä asiaa. 
 
 
 
Toivotan koko hallituksen puolesta kaikille jäsenille oikein ihanaa ja aurinkoista kevättä  
 
 

           
 
 
 


